

PERBADANAN KEMAJUAN NEGERI MELAKA

KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA

Bil	TAJUK KERJA	TARIKH		
		LAWATAN TAPAK	SEBUTHARGA DI PEROLEHI	TUTUP SEBUTHARGA
i	NO. SEBUTHARGA PKNM/SH/16-2018 SEBUTHARGA BAGI KERJA-KERJA PERKHIDMATAN PENGURUSAN DAN SELENGGARAAN DI BANGUNAN REHAT DAN RAWAT REMBIA , DAERAH ALOR GAJAH, MELAKA.	15 Oktober 2018 (Isnin) Jam : 10.00 Pagi Di Bangunan Rehat dan Rawat Rembia , Daerah Alor Gajah, Melaka.	15 Oktober 2018 Hingga 19 Oktober 2018 Di Kaunter Bayaran Aras Bawah, PKNM Menara MITC, Ayer Keroh, Melaka HARGA DOKUMEN RM30.00	23 Oktober 2018 (Selasa) Pada atau sebelum 12.00 tengahari dan di masukkan ke dalam Peti Sebutharga 2 di Aras 8, PKNM. (Dokumen yang dihantar lewat tidak akan dipertimbangkan)

2. Sebutharga ini adalah dipelawa daripada Kontraktor '**BUMIPUTERA**' yang mempunyai Sijil Perolehan Kerja-Kerja Kerajaan yang berdaftar dengan **Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIM(CIDB))** dalam Gred, Kategori dan Pengkhususan seperti berikut:

Gred : G1
Kategori : B24
(Kerja-Kerja Penyelenggaraan Bangunan, Sistem Kebersihan dan sebagainya).

3. Lawatan tapak adalah **diwajibkan** dan akan di catat oleh Pegawai PKNM di Projek berkenaan. Hanya penama di dalam Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja-Kerja Kerajaan (SPKK), PUKONSA, UPKJ atau pembekal yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan hanya penama di Sijil Akaun Pendaftaran Syarikat sahaja yang boleh menghadiri lawatan tapak atau taklimat Sebutharga. **Kontraktor/Syarikat tidak boleh mewakilkan pegawai** selain daripada penama dalam PPK, SPKK, PUKONSA, UPKJ atau Sijil Akaun pendaftaran Syarikat, Kementerian Kewangan.

4. Dokumen sebutharga dan lukisan bagi kerja-kerja tersebut di atas boleh didapati pada waktu Pejabat di Perbadanan Kemajuan Negeri Melaka, kaunter Bayaran, Aras Aras Bawah Menara MITC, Jalan Konvensyen, Kompleks MITC, Ayer Keroh, 75450 Melaka.

5. Sila bawa **Sijil Pendaftaran dan sijil Pendaftaran Bumiputera yang ASAL beserta SALINANNYA** untuk rujukan dan tindakan kami selanjutnya. **Bagi yang menghantar wakil hendaklah membawa SURAT WAKIL yang asal.**

6. Tawaran Sebutharga hendaklah di buat berdasarkan kepada spesefikasi bekalan/perkhidmatan yang disertakan.